

Bestyrelsesmøde

Dato: 24.10.2024 kl. 19.00.

Deltagere: Mikael, Jan, Asger, Lasse

Mødet afholdes virtuelt. (aflyst)

Agenda	Forklaring	Diskussion/ noter/ status
Opfølgning af opgaver	Med udgangspunkt i opgavelisten /aktionsarket	
Klubtøj	Status	Alle instruktører og trænere, som har bestilt, har fået en t shirt. Der har været kritik af materialet, som printet er lavet af (kraftig plast). Fremadrettet bør dette rettes til, så logo og tryk er fremstillet i et blødt åndbart materiale. Lasse har teten på dette.
20 års Jubilæum	Skal dagen markeres og hvordan? Kan det evt. lægges sammen med julefest/juleklatring?	Ikke behandlet
Kassér posten	Opdatering fra mødet med Niels Frost.	Uddrag fra mødet: Niels er ikke skræmt, men vil gerne have et par uger til at overveje. Er mest bekymret for om han har tid. Mikael har sendt ham et overblik over de samlede opgaver. Update oktober: Niels kan ikke afsætte tiden, før han er fri af sine forpligtelser i en anden forening. Dette kan tidligst ske i april 2026. Handlingsplan: ? ikke afklaret og tages på næste møde!
Grebsvask	Status	Saul har taget initiativ til at samle flere fra juniorholdet. De optjener samlet 2000 kr pr gang til holdet på store vaskedage. Vi forventer grebsvask ca. 4-5 gange

		årligt. Vi mangler dog en kontaktperson i gruppen blandt juniorerne/trænerne, så koordinering ikke skal ske gennem Mette. Mikael hører Bjørg om hun vil være kontakten?
GF 25	Dato og tidspunkt	Onsdag d. 26 februar 2025 kl. 18.30 i hallen. Dato er afstemt med Jan og vores revisor Jesper. Er oprettet i kalender på klubmodul.
Næste møde	Gerne til januar På dagsorden: Revidering af prisaftaler Kassér posten Budgetforslag for 2025 Aktiviteter for 2025 GF 2025 - Forberedende snak.	Forslag: Onsdag d. 15 januar kl. 18.00 - fysisk fremmøde

Opgaver til opfølgning

Dato	Emne	Handling	Ansvarlig	Deadline

Klippes og indsættes i opgavelisten